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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-4/2023-17 

Datum: 3. aprila 2023 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 22. marca 2023, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Avguštinčič Jože, Breznik Matej, Gorenc Andreja, Jakopin Vanja, mag. 

Kaplan Gregor, Kastelic Dejan (prišel ob 16:44 uri, odšel ob 17:45 uri), 

Kastelic Milan, Kepa Franci, Lobe Leon (odšel ob 18:45 uri), Longar 

Branko, Moder Ana, Ostanek Franci, Ovnik Blaž, Pavlin Blaž (prišel ob 

16:35 uri), Praznik Franc Brane, Prosenik Marija, Sever Miha, Smuk 

Špela, Šalehar Marko, Verbič Dean, Zupančič Andreja  

  

Odsotni člani: / 

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, v. d. direktorja 

Občinske uprave, Majda Šalehar, vodja Oddelka za družbene in 
gospodarske dejavnosti, mag. Irena Starič, vodja Referata za 
proračun (odšla ob 18:26 uri), Matija Bitenc, vodja Oddelka za okolje 
in prostor, Gorazd Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, Vanda 
Zadnik, pravnica, Danica Grandovec, višja svetovalka (odšla ob 18:32 
uri) in Andreja Perc, referentka  

• Duško Jevtič, komandir Policijske postaje Trebnje (odšel ob 19:20 uri)   
• Rok Nose, Dolenjski list 
• Andreja Stegenšek, ravnateljica Vrtca Mavrica Trebnje (prišla ob 

17:18 uri, odšla ob 18:26 uri) 
• Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske 

(odšla ob 19:45 uri) 
 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradiva so bila objavljena na spletni strani.   

 

Ob 16.30 je županja Mateja Povhe začela s 4. redno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je bilo 

na seji prisotnih 19 članov Občinskega sveta.  

 

Člane Občinskega sveta je pozvala k podaji predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega 

reda oziroma za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

 

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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G. Kaplan je proceduralno povedal, da je njihova stranka podala predloge za tri dodatne točke. 

Dve točki sta vsebinsko manj pomembni, zlasti zadnja, ki se nanaša na vprašanje 

Zdravstvenega doma Trebnje pa ni nekaj, kar bi pometali pod preprogo in je take zadeve 

potrebno čim prej rešiti. Zahvalil se je za odgovore. Pristojnosti županje razume, nenazadnje 

je županja tista, ki diktira obliko in moderira potek same seje. Upa, da tovrstnih praks v bodoče 

ne bo več, kajti predlogi so bili dobronamerni, da se prekine z neželenimi natolcevanji v 

javnosti. Tudi sama je nekoč bila v svetu zavoda. Imamo dva svetnika, ki sta člana sveta 

zavoda, z vsebinskega stališča pa te točke ni mogoče dodati na dnevni red, iz razloga, ker 

strokovni direktor zavoda ni bil vabljen.  

 

Županja je odgovorila, da se je na prejšnji seji razpravljalo o tej tematiki pod točko: Pobude in 

vprašanja članov občinskega sveta, zato je odgovor na to tematiko v gradivu.  

Županja se je dodatno opredelila do zahteve, ki je bila podana, da se o vprašanjih delovanja 

zdravstvenega doma razpravlja na seji Občinskega sveta in se povabi tudi strokovnega 

direktorja, dr. Šalda. O tej točki bo sama podala informacije pod zadnjo točko, je povedala.   

 

Županja je v nadaljevanju na glasovanje dala naslednji  

DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 15. 2. 2023 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje 
z zaključkom 9. 3. 2023 

3. Imenovanje članov Posebne občinske volilne komisije Trebnje 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2023 – rebalans  
5. Predlog sprememb in dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Trebnje za leto 2023 
6. Predlog Sklepa o postopku izvedbe participativnega proračuna v občini Trebnje 

v letu 2023 
7. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2022 
8. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih Občine Trebnje 
9. Premoženjsko pravna zadeva: 

a) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o razpolaganju za 
parcele k.o. 1421 Medvedje selo 

10. Predlog druge novelacije Investicijskega programa (IP) za Razširitev kapacitet OŠ 
Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška vas 

11. Predlog pooblastila županji za potrditev investicijske dokumentacije skladno z 
uredbo UEM za projekt Ureditev parka likovnih samorastnikov – II. faza za namen 
prijave na Javni razpis za sofinanciranje vlaganj v javno in skupno turistično 
infrastrukturo in naravne znamenitosti v turističnih destinacijah 

12. Predlog pooblastila županji za potrditev novelacije Investicijskega programa za 
projekt Razširitve obrtne cone Trebnje za namen prijave na Javni razpis podpora 
inovativnim ekosistemom ekonomsko-poslovne infrastrukture 

13. Odločanje o ukrepu za sofinanciranje nakupa dodatkov h gnojevki 
14. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice javnega zavoda Glasbena šola 

Trebnje za leto 2022 
15. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice, pomočnice direktorice ter 

strokovne vodje javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto, p.o. za leto 2022 
16. Poročilo o delu Policijske postaje Trebnje na območju občine Trebnje v letu 2022 
17. Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leto 2022 z oceno izvajanja 

Občinskega programa varnosti Občine Trebnje za leto 2022 
18. Odgovori na svetniška vprašanja 
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19. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in 
svetov javnih zavodov 

20. Vprašanja in pobude članov sveta  
  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
15. 2. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 15. 2. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 15. 2. 2023 se potrdi.  
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

  

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Pregled in potrditev zapisnika 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
zaključkom 9. 3. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta z 
zaključkom 9. 3. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom 9. 3. 2023 se 
potrdi.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov Posebne občinske volilne komisije Trebnje 
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Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 

da je Komisija obravnavala prispele predloge in predlaga Občinskemu svetu, da v Posebno 

občinsko volilno komisijo Trebnje imenuje naslednje člane: Tajana Stipan – predsednica, mag. 

Klavdija Tahan Križman – namestnica predsednice, Anja Hočevar – članica, Karmen Rogelj – 

namestnica članice, Franc Mulh – član, Vesna Glivar – namestnica člana, Gašper Kek – član 

in Maksim Miklič – namestnik člana. 

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje v Posebno občinsko volilno komisijo Trebnje imenuje 
naslednje člane:  

- Tajana Stipan – predsednica, 
- mag. Klavdija Tahan Križman – namestnica predsednice,  
- Anja Hočevar – članica, 
- Karmen Rogelj – namestnica članice, 
- Franc Mulh – član,  
- Vesna Glivar – namestnica člana,  
- Gašper Kek – član, 
- Maksim Miklič – namestnik člana. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2023 – rebalans 

 

Županja je uvodoma povedala, da je bil vložen amandma št. 1 k predlogu Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2023, s prvo 

podpisano Ano Moder. Skupaj ga je vložilo 14 članov Občinskega sveta.  

Županja je obrazložila vloženi amandma, ki je priloga k temu zapisniku.  

 

V nadaljevanju je ga. Starič, vodja Referata za proračun, predstavila predlog Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2023.  

G. Zakrajšek, v. d. direktorja Občinske uprave, je podal obrazložitev predlaganih odhodkov.  

 

G. Pavlin, predsednik Odbora za proračun in finance, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in je primerno za sprejem.  

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je Komisija predlog obravnavala in predlagajo sprejem.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval, potekala je krajša razprava. Odbor predlaga sprejem 

predlaganega gradiva.  
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G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je na seji Odbora 

potekala razprava glede postavk na področju kulture. Odbor predlaga Občinskemu svetu 

sprejem predlaganih sklepov.  

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 

Odbor o predlogu razpravljal in ga soglasno potrdil.  

 

V razpravi je g. Kepa povedal, da predlagani rebalans podpira, je pa veliko projektov, ki bi se 

jih lahko dodalo ali izločilo. Pozdravlja projekt zamenjave vodovodnih sistemov v Trebnjem, 

saj so na tem področju težave. Ni zadovoljen, ker v rebalansu ni sredstev za cesto v Martinji 

vasi, za katero so bila že pri sprejemanju prejšnjega rebalansa z amandmajem zagotovljena 

sredstva. Upa, da bodo v proračunu zagotovljena sredstva za telovadnico v Velikem Gabru, 

kjer je že pridobljeno gradbeno dovoljenje. Ta telovadnica je namenjena otrokom iz Velikega 

Gabra, kjer se povečuje število prebivalcev in tu je obvezno narediti premik. Prav tako v 

Trebnjem, kjer se bo povečala telovadnica za telovadbo osnovnošolcev, ter dvorana za 

rokomet. Prav je, da se uredi oba projekta, pridobiti je potrebno tudi namenska sredstva. Brez 

pomoči države oz. drugih razpisov bo Občina te projekte težko izvedla v kratkem času, so pa 

nujno potrebni. Izgradnja parka je precej drag projekt, v preteklosti se je zanemarila obnova 

cest, tu bi bilo potrebno sredstva povečati v naslednjih letih.  

 

Županja je odgovorila, da je rebalans pripravljen v realih okvirih, je izvedljiv, torej skladen s 

časovnimi in finančnimi zmožnostmi. Pri investicijah v komunalo in cestno infrastrukturo se že 

spogledujemo z letom 2024, najbolj pereče probleme pa je potrebno reševati pa fazah, nekaj 

letos, nekaj drugo leto. Izvedba določenih projektov je pogojena s pridobitvijo zunanjih virov 

financiranja.  

 

G. Praznik je povedal, da bodo rebalans podprli, je pa opozoril na nekatere nedoslednosti pri 

njegovi pripravi. Izpostavil je projekt pokopališča, ki je že več let vnesen v NRP, brez indeksa, 

ničesar ni zraven. Dobro bi bilo, da bi pripravljavec napisal, da ta projekt predvidevamo v 

naslednjem obdobju. Na odboru je bilo pojasnjeno, da je odgovorna županja, pripravljavci 

rebalansa bi morali biti bolj dosledni v teh zadevah.  

G. Zakrajšek je odgovoril, da je to vprašanje bilo zastavljeno že na odboru in se tiče programov 

iz NRP, ki so navedeni v rebalansu. Tu so navedeni vsi tisti programi, ki se nadaljujejo in se 

ne piše izrecno še, da bomo nekaj delali na tem. Pokopališče Šentlovrenc je zato vključeno, 

trenutno se ne izvaja nič, bo pa potrebno še kaj postoriti. Ne dolgo nazaj je potekal sestanek 

s Komunalo Trebnje, saj je potrebna širitev in zaradi tega je v NRP vključen.  

 

G. Kaplan je izpostavil transparentnost, sodelovanje, komunikacijo, poslušanje drug drugega. 

Dejal je, da je danes ključna seja o tem, kaj se bo delalo v prihodnje. Žalosti ga, da si županja 

ni vzela časa in poklicala vsaj vseh predstavnikov svetniških skupin. Izpostavil je državne 

ceste, to so naše žile, gospodarske utripalke, ki koga pripeljejo ali pa ga odvrnejo. Izpostavil 

je sredstva za razkroj gnojevke. Povedal je, da rebalansu ne bodo nasprotovali, ni pa idealen.  

 

Županja je odgovorila, da je v obravnavi rebalans glede na sprejeti proračun v prejšnjem 

mandatu. V primerjavi s tem rebalans ne vsebuje tektonskih sprememb ali dopolnitev. Je 

realen, v skladu s finančnimi zmožnostmi.  

Glede višine sredstev za aditiv za gnojevko je dejala, da glede na sosledje vseh dejanj, ki 

morajo biti izvedena, preden bo tak ukrep zaživel, predlagana višina sredstev zadošča. Ko bo 

v pripravi proračun za naslednje leto, pa se bo na podlagi izkušnje lahko določilo drugačno 

višino.  
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G. Pavlin je tudi izpostavil, da pogreša sestanek vodij svetniških skupin glede sprejemanja 

rebalansa. Iz proračuna se nekatere projekte izločajo, zmanjšujejo se sredstva za dozidavo 

telovadnice v Trebnjem. Pogreša ambicioznost pri izgradnji nove telovadnice v Velikem Gabru. 

V odgovoru na svetniško vprašanje je zapisano, da so potrebna sredstva v višini 5 mio evrov 

in se čaka na državni razpis. Porajalo se mu je vprašanje, kaj v primeru, če Občina ne bo 

uspešna na razpisu, ali to pomeni, da bomo naslednja štiri leta opustili željo po izgradnji nove 

telovadnice v Velikem Gabru, ki je predpogoj, da se začne z rekonstrukcijo same osnovne šole 

s povečanjem razredov v šoli Veliki Gaber.  

Županja je odgovorila, da če Občina ne bo uspešna na javnih razpisih, bo težko financirati 

takšne investicije. Že za dozidavo šole v Dolenji Nemški vasi je bil najet kredit v višini 2 mio 

evrov. Vsaka investicija ima finančno konstrukcijo. Izpostavljeni projekt bo predmet recenzije, 

saj mora biti skladen s pravilniki, ki veljajo za projektiranje šolskih telovadnic. Pri razpisih je 

potrebno vedeti, da država sofinancira to, kar je potrebno za šole, in ne nadstandarda.  

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se vloženi Amandma št. 1 k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2023 – rebalans. 

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za 

leto 2023 – rebalans. 

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o spremembi Sklepa o določitvi višine faktorja G za leto 2023. 

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 
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V nadaljevanju je županja na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2023. 

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog sprememb in dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Trebnje za leto 2023 

 

Ga. Zadnik, pravnica, je podala uvodno obrazložitev predlaganih sprememb in dopolnitev 

Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2023.   

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval in predlaga sprejem. 

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Sprejmejo se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Trebnje za leto 2023, ki so usklajene z Odlokom o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2023 – rebalans I in s sprejetim 

Amandmajem št. 1 k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2023 – rebalans.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče  
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o postopku izvedbe participativnega proračuna v občini Trebnje v letu 
2023 

 

Županja je uvodoma povedala, da se je že v preteklih letih večkrat poskušalo v sistem 

občinskega proračuna vnesti participativni proračun, vendar posluha ni bilo.  

Glede na to, da v veljavnem proračunu za leto 2023 občani kot predlagatelji niso bili 

neposredno vključeni, Občina Trebnje predlaga sprejem Sklepa o postopku izvedbe 

participativnega proračuna v občini Trebnje v letu 2023 na način, da se predlogi začnejo zbirati 

čimprej po objavi predlaganega sklepa in se vključijo v naslednji predlog Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2023. 

V bistvu je participativni proračun način, v okviru katerega lahko občani vplivajo na porabo dela 

javnih sredstev. Namen je vzpostaviti komunikacijske kanale med občino in občani. Za izvedbo 

samega postopka je potrebnih več faz, ki so predstavljene v gradivu.  
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Predlagana višina sredstev, namenjenih izvedbi participativnega proračuna v občini Trebnje v 

letu 2023, znaša 50.000,00 EUR in so v veljavnem proračunu za leto 2023 rezervirana na 

proračunski postavki Splošne proračunske rezervacije. 

Izvedlo se bo ustrezno obveščanje javnosti in krajevnih skupnosti. Občani imajo možnost, da 

predlagajo in glasujejo.  

 

G. Pavlin, predsednik Odbora za proračun in finance, je povedal, da je Odbor predlog Sklepa 

obravnaval, razvila se je krajša razprava glede načina glasovanja in izvedljivosti. Izoblikovalo 

se je mnenje, da bi predloge morali zbirati na nivoju celotne občine in ne na posameznih delih 

občine. Odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, se je zahvalil 

ge. Jakopin in g. Longarju za razpravo. Veliko predlogov je bilo podanih, tudi ta, da lahko 

glasujejo tudi mlajši od 15 let. Največ časa so se ukvarjali s tem, na kakšen način 

decentralizirati občino in v največji možni meri razpršiti projekte po celotni občini in na ta način 

omogočiti tudi tistim prebivalcem občine, ki so izven centra, da participirajo. Zato je Komisija 

predlagala, da se glede same razdelitve projektov smiselno upošteva vse tri volilne enote ter 

na ta način maksimalno razprši projekte po celotni občini. Komisija predlaga sprejem 

predlaganega sklepa.  

Županja je v nadaljevanju dejala, da se bolj nagiba k mnenju Odbora za proračun in finance, 

da je v začetni fazi, ko zadevo razvijamo in uvajamo, bolje, da je celotna občina eno območje. 

Čas bo pokazal, kaj je bolje, boji pa se, da ne bo takega odziva, če razdelimo na tri področja 

in bi v enem delu sredstva ostala neporabljena. 

 

Ga. Smuk je povedala, da je vesela, da je točka na dnevnem redu in bo Občina Trebnje že v 

letošnjem letu sprejela participativni proračun. Vsaka občina si je izdelala svoj model. Dejala 

je, da se bomo v letošnjem letu učili, skupaj z občani, da bomo našli model, ki bo ustrezal 

Občini Trebnje. Da se bo vključilo mladostnike od 15 leta naprej, je super, da bodo vedeli, da 

njihov glas šteje. Najpomembnejša se ji zdi predpriprava in tu bo imela občinska uprava 

zahtevno nalogo. Letos postavljamo temelje, na katerih bomo naslednja leta gradili in razvijali 

postopek. Tudi občine, ki imajo participativni proračun že 10 let, čez leta vidijo, da prihajajo isti 

predlogi z istimi predlagatelji, zato je potrebno narediti dobre temelje.  

 

G. Kepa je pozdravil predlog, občine imajo razdelitev sredstev urejeno na različne načine. Prav 

je, da se je postopek sprejema začel.  

 

G. Kaplan je povedal, da predlog podpirajo, ta oblika približa javne finance ljudem. Predlog, ki 

ga je predlagala Komisija za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je še vedno na mestu 

in predlagal, da se glasuje o njem.  

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

V predlogu Sklepa o postopku izvedbe participativnega proračuna v občini Trebnje v 

letu 2023 se v 3. točki območje občine Trebnje razdeli na tri območja po mejah volilnih 

enot za volitve v Občinski svet Občine Trebnje, pri čemer se za vsako območje nameni 

tretjino sredstev, skupaj namenjenih za izvedbo participativnega proračuna v občini 

Trebnje v letu 2023. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 18 
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 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o postopku izvedbe participativnega 

proračuna v občini Trebnje v letu 2023, z upoštevanjem spremembe v 3. točki. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče  
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2022 

 

Ga. Starič, vodja Referata za proračun, je podala podrobno obrazložitev predlaganega 

gradiva.  

 

G. Pavlin, predsednik Odbora za proračun in finance je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Trebnje za leto 2022.  
 

  Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih Občine Trebnje 

 

Županja je uvodoma pojasnila, da je v gradivu, ki je v obravnavi, izračun cen, ki je pokazal dvig 

cen programov predšolske vzgoje od 10 do 15 %, predvsem na račun dviga stroškov dela. S 

1. 12. 2023 so se cene enkrat že dvignile. Povedati je potrebno, da starši tega takrat niso 

občutili, ker je Občinski svet sprejel sklep, da se razlika med prej veljavno ceno in novo ceno, 

ki je bila sprejeta in bi sicer bremenila starše, za obdobje od 1. 12. 2022 do 31. 3. 2023 krije iz 

občinskega proračuna.  

Tudi danes se je pri sprejemanju rebalansa zagotovilo dodatna sredstva na postavki, s katere 

se krije razlika za obdobje do 31. 3. 2023.  

Z namenom, da se ublaži učinek sedanjega povišanja cen na starše, je bil sprejet amandma, 

s katerim je bilo zagotovljenih dodatnih 30.000,00 EUR za kritje razlike za čas do 30. 6. 2023. 

Pri odločanju o predlaganih sklepih bo zato potrebno sprejeti še dodatni sklep. Cene so 



10 
 

izračunane po metodologiji, ki jo bo predstavila ravnateljica Vrtca. Dodala je, da so občine 

skupaj reprezentativnimi združenji (ZOS, SOS) ob podražitvah, vezanih na dvig plač, 

napredovanj in vseh stroškov dela, pisali na ministrstva, od koder so odgovorili, da so občine 

že dobile višjo povprečnino. Poudarila je, da je potrebno vedeti, da je višja povprečnina za 

izvajanje zakonskih nalog občine. Naša občina je v tem smislu prijazna, ima olajšave. Za novo 

šolsko leto se bo preučilo možnosti po določitvi dodatne olajšave, da bi se pri določitvi višine 

plačila staršev upošteval tudi kredit.  

 

Ga. Stegenšek, ravnateljica Vrtca Mavrica Trebnje, je podala obrazložitev predlaganih novih 

cen vrtcev.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je bil Odbor seznanjen 

z gradivom, ki sta ga predstavila tudi ravnatelja Vrtca Mavrica Trebnje in Vrtca Sončnica Veliki 

Gaber. Razprava je bila dolga, preverjalo se je primerljivost z ostalimi občinami. Odbor je 

sprejel sklep, s katerim predlagajo Občinskemu svetu sprejem Sklepa o določitvi cen 

programov javnih vrtcih veljavnih od 1. 4. 2023.  

 

V razpravi je ga. Smuk spomnila, da je bil že na oktobrski seji sprejet sklep, da se ta podražitev 

do 31. 3. 2023 krije iz občinskega proračuna. Večina staršev do danes sploh ne ve, da se je 

vrtec podražil in da se spet draži za naslednjih 12 %. Poprosila je, da se ustrezno komunicira 

s starši, da bodo seznanjeni z višino podražitve in da bodo vedeli, da se vrtec draži in občina 

pri tem pomaga.  

 

G. Kepa je dejal, da pozdravlja vsakršno pomoč v teh časih, ko se vse draži. Nazadnje so se 

brez problemov dvignile cene komunalnih storitev, čeprav v 2/3 občin v Sloveniji tega niso 

naredili, ampak so sprejele subvencijo. Prav je, da se pomaga staršem, saj nekomu veliko 

pomeni tudi 7 EUR. 

  

Ga. Stegenšek je pojasnila, da je potrebno definirati podražitev v odstotkih, saj sam program 

za obračun oskrbnin ne omogoča vnosa cene. Koliko starš plača, je odvisno od tega, v kateri 

dohodkovni razred je umeščen; imamo 9 razredov. Starši lahko plačajo največ 77 % cene, 

razliko do 100 % doplača Občina. V njihovem vrtcu je največ staršev umeščenih v 5 in 6 

dohodkovni razred, tj. 35,42 % cene programa. Tudi Svet zavoda je sprejel sklep, da 

predlagajo Občinskemu svetu, da sprejme »popust« za starše, predlagali so 10 %.  

 

G. Avguštinčič je povedal, da Vlada s svojimi ukrepi dviguje minimalno plačo in plačne razrede 

javnih uslužbencev, občinam pa prepušča problem financiranja teh podražitev. Do neke mere 

bodo občine lahko pokrivale to razliko, vendar ne v nedogled. Predlagal je, da občine obrnejo 

na pristojna ministrstva. Tudi starši te podražitve težko krijejo. Predlagal je, da se podražitev 

razdeli – starši 5 %, ostalo pa pokrije občina.  

 

Županja je povedala, da je svet zavoda predlagal 10 % nižjo ceno programov, ta sklep ni v 

redu. Občinski svet mora določiti, koliko je plačilo Občine. Teh 30.000 EUR oz. 10.000 

EUR/mesečni ravni pomeni 50 % razlike med staro in novo veljavno ceno, ki bo sprejeta.  

 

G. Ovnik je poudaril, da je pomembno, da bodo starši vedeli, ali po elektronski pošti ali preko 

javnih medijev, da je to participacija Občine Trebnje.  

 

G. Pavlin je dejal, da ni pošteno, da država povišanje plač v vrtcih prenaša na občine in starše. 

Prepričani so, da bi država morala najti drug vir, ki bo kril ta povišanja. Večino stroškov za 

plačilo oskrbnin v vrtcih krije občina.  
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Ga. Stegenšek je odgovorila, da to velja le za prvega otroka, pri plačilu ministrstva ni 

subvencije.  

 

Ga. Smuk je dejala, da se ji ne zdi primerno, da se k položnici, ki jo bo Vrtec izdal staršem 

priloži sklep Občinskega sveta. Bolj primerno je obvestilo o tem, da se je cena povišala s 1. 

12. 2022 in da se s 1. 4. 2023 ponovno povišuje ter da Občina do konca šolskega leta blaži to 

podražitev. 

 

G. Kaplan je izpostavil glavarino. Glavarina za leto 2023 je bila določena in bila je povečana iz 

razloga, da bodo občine lahko pokrile višje plače. Javni zavodi so bili deležni tudi ugodnosti 

oz. popustov pri energetiki. To je potrebno nekje upoštevati. Predlagal je, da se sprejme sklep, 

da se to povišanje cene v celoti pokrije iz občinskih virov. O tem naj se glasuje, da se cene 

vrtca ne spreminja in ostanejo na ravni, kot so do jeseni. Potem pa se bo obravnaval nov 

predlog cen, s 1. 1. 2024.  

 

Županja je odgovorila, da so vsi svetniki za popuste. Vsi v dvorani imajo pred očmi osebe, ki 

jih bremenijo tovrstna plačila in podražitve. Županja je povedala, da je dvig povprečnine 

namenjen za tisti del, ki ga je občina po zakonu dolžna zagotavljati. To, kar je danes v 

obravnavi, so olajšave, to je naša socialna nota, da prisluhnemo in začasno pridemo naproti, 

da se ublaži cenovne šoke, ki nas bremenijo na vseh področjih življenja. Vendar povprečnina 

ni namenjena kritju teh stroškov občine. Županja je izkoristila priložnost in g. Kaplanu, kot 

predstavniku vladajoče politične stranke predlagala, da bi na ravni države začeli razmišljati, da 

bi plače vrtčevskih javnih uslužbencev financirala država, tako kot šolnikom.  

Pred jesenjo bo še en predlog preračuna cen. Potrebno je odločati preudarno, skladno z 

zakonom in našim odlokom o proračunu.  

 

Ga. Jakopin je poudarila, da so se na odboru dobro zavedali, da gre za ranljivo skupino. Mladi 

starši največkrat začnejo z najnižjimi dohodki, ustvarjajo si domove.  

Država je tem staršem priskočila na pomoč z dvojnimi otroškimi dodatki. To je bil segment, ki 

ga do tistega trenutka niso vedeli.  

Ga. Stegenšek je pojasnila, da imajo v Skladu Vrtca Mavrica Trebnje namenjena sredstva, 

kamor starši lahko vložijo prošnjo za pomoč in tudi preko projekta Krepimo družine bi lahko 

pomagali. 

 

G. Kaplan je dejal, da dodatki, ki so bili dani družinam, niso bili namenjeni za prelivanje v 

občinski proračun.  

Glede Sklada Vrtca je povedal, da se tisti, ki so bili najbolj potrebni pomoči, sploh niso oglasili, 

do njih se je prišlo po tiho, preko strokovnih sodelavk vrtca, preko vzgojiteljic in pomočnic. 

Sklad Vrtca ni nekaj, kar bi pomagalo reševati plačevanje mesečnih položnic, v statutu je 

navedeno, zakaj je bil ustanovljen.  

Ponovil je predlog, da tudi tokratno povečanje v celoti subvencionira Občina.  

 

Ga. Smuk je povedala, da je predlog, ki je bil podan v amandmaju, prijazen do staršev in sledi 

predlogu, ki je bil podan na svetu zavoda.  

 

G. Longar je povedal, da ga vsako sejo čaka povišanje, pripravlja se že na naslednjo. Pridružil 

se je predlogu g. Kaplana.  

 

Županja je povedala, da se je pri točki o rebalansu že razpravljalo o tem, zdaj je že prepozno. 

Občutek ima, da se meša zadeve. Tekom razprave na odboru, na svetu zavoda se je prišlo do 

ugodne začasne variante. Jeseni nas čaka nov preračun cen. Na upravi je potrebno preučiti 
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vse možnosti, da bi te olajšave, ki so vezane na kredite staršev, upoštevati  v sistemu 

določanja višine plačil.  

 

Po daljši razpravi je županja na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi cen programov v javnih 
vrtcih občine Trebnje, veljavnih od 1. 4. 2023.  
 

II. Za obdobje od 1. 4. 2023 do 30. 6. 2023 se 50 % razlike med staro in novo ceno 
pri plačilu staršev pokrije iz proračuna Občine Trebnje.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 15 

 PROTI so glasovali:  5 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravna zadeva: 
a) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o razpolaganju za parcele k.o. 1421 

Medvedje selo 

 

Ga. Zadnik, pravnica, je podala obrazložitev premoženjsko pravne zadeve.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval, pripomb ni bilo.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Status javnega dobra za parcele št. 1153/4, 1150/23, 1150/4, 1150/5, 1150/6, 
1150/7, 1150/9, 1150/13, 1146/8, 745/6, 1150/10, 1149/3, 1150/12, 1146/9, 501/18, 
501/16, 1129/1, 1129/3, 1129/4 in 1129/6, vse k.o 1421 Medvedje selo se ukine. 
Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini.  

 
II. Občina Trebnje izvede za parcele št. 1153/4, 1150/23, 1150/4, 1150/5, 1150/6, 

1150/7, 1150/9, 1150/13, 1146/8, 745/6, 1150/10, 1149/3, 1150/12, 1146/9, 501/18, 
501/16, 1129/1, 1129/3, 1129/4 in 1129/6, vse k.o. 1421 Medvedje selo postopek 
razpolaganja z metodo neposredne pogodbe. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
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K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog druge novelacije Investicijskega programa (IP) za Razširitev kapacitet OŠ 

Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška vas 

 

Obrazložitev gradiva je podala ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti. Povedala je, da je v času izvajanja investicije oziroma od trenutka potrditve prve 

novelacije investicijskega programa (IP) za projekt v februarju 2022 prišlo do nekaterih večjih 

sprememb, ki so sprememba časovnega načrta (dinamike izvajanja) – izvedbena dela bodo 

zaključena aprila 2023 in ne decembra 2022, kot predvideno s prvo novelacijo IP, montaža 

opreme bo zaključena najkasneje do konca avgusta 2023 in ne aprila 2023, kot predvideno s 

prvo novelacijo IP; znižanje ocenjene vrednosti projekta za približno 350.000,00 EUR; 

sprememba dinamike vseh stroškov investicije; sprememba dinamike financiranja s strani 

ministrstva pristojnega za izobraževanje – Občina Trebnje je vsa pripadajoča sredstva že 

počrpala v letu 2022, je, tudi skladno z navodili Ministrstva za finance, potrebno za projekt 

pripraviti drugo novelacijo investicijskega programa IP. 

Izvedbena dela bodo predvidoma končana sredi aprila 2023, nato sledi še nakup in montaža 

opreme ter pridobitev uporabnega dovoljenja. Zaključek projekta je načrtovan na način, da 

bodo s 1. septembrom 2023 otroci lahko novo šolsko leto začeli v novem prizidku šole. 

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval. Skozi razpravo je bilo izraženo obžalovanje, da se ni že takoj vzpostavila 

samostojna devetletka v Dol. Nemški vasi. Podan je bil predlog, da občinska uprava razmišlja 

v smeri, da se tudi v PŠ Dol. Nemška vas vzpostavi devetletka oz. naj se naredi ocena oz. 

projekcija investicije za tak projekt. Po razpravi je bil sprejet sklep in se predlaga Občinskemu 

svetu sprejem predlaganega sklepa.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje potrdi drugo novelacijo Investicijskega programa (IP) za 
Razširitev kapacitet OŠ Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška vas. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog pooblastila županji za potrditev investicijske dokumentacije skladno z 

uredbo UEM za projekt Ureditev parka likovnih samorastnikov – II. faza za namen 

prijave na Javni razpis za sofinanciranje vlaganj v javno in skupno turistično 

infrastrukturo in naravne znamenitosti v turističnih destinacijah 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti je podala uvodno 

obrazložitev gradiva. Povedala je, da je Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo v 

Uradnem listu RS dne 30. 12. 2022 objavilo Javni razpis za sofinanciranje vlaganj v javno in 

skupno turistično infrastrukturo in naravne znamenitosti v turističnih destinacijah.  

Rok za prijavo na razpis je 3. 4. 2023. Predmet javnega razpisa je sofinanciranje vlaganj v 

izgradnjo, obnovo ali širitev javne in skupne turistične infrastrukture in naravnih znamenitosti 

v turističnih destinacijah. 



14 
 

Občina Trebnje je potencial za prijavo na javni razpis prepoznala v projektu Ureditve parka 

likovnih samorastnikov – II. faza, ki na eni strani pomeni nadaljevanje projekta Forma Viva 

Trebnje, v sklopu katerega je bila urejena I. faza parka, in na drugi strani nujno ureditev 

parkirnih površin in odvodnjavanja v okolici objekta CIK Trebnje. 

Občina Trebnje projekt razvija v sodelovanju z Razvojnim centrom Novo mesto in ključnimi 

zunanjimi deležniki, saj mora le-ta poleg infrastrukturnih ukrepov (ureditev parka likovnih 

samorastnikov – II. faza in parkirišč z vsemi elementi odvodnjavanja) obsegati tudi razvoj 

novega turističnega produkta oziroma 5 zvezdničinega doživetja vključno z vsemi z razpisom 

predpisanimi elementi dodatne ponudbe, okoljske in družbene trajnosti ter digitalizacije. 

Trenutna ocenjena vrednost investicijskega dela projekta Ureditev parka likovnih 

samorastnikov II. faza znaša 483.496,42 EUR brez DDV oziroma 569.295,63 EUR z DDV. 

Davek na dodano vrednost na okoljsko infrastrukturo je povračljiv in ni strošek investicije. 

Trenutna ocenjena vrednost priprave turističnega produkta, digitalizacije in drugih mehkih 

aktivnosti projekta se giblje med 60.000,00 in 80.000,00 EUR z DDV, vendar natančna 

ocenjena vrednost še ni znana, saj so mehke vsebine projekta še v razvoju. 

Najnižja višina pomoči v okviru tega javnega razpisa znaša 10.000,00 EUR in najvišja višina 
pomoči 350.000,00 EUR. Izvedba projekta se predvideva v letih 2024 in 2025. 
 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in predlagajo Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 

Odbor o tem razpravljal in predlagajo Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  

 

G. Kepa je dejal, da je projekt zanimiv. Zanimalo ga je, koliko sredstev bo občina namenila za 

pripravo projekta.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da je v letu 2023 v predlogu rebalansa zagotovljenih 55.000 EUR, 

za namen projektne dokumentacije, ki še ni pripravljena. Do sedaj je narejena Idejna zasnova, 

naročiti je potrebno še DGD, PZI in investicijsko dokumentacijo.  

Če bo Občina uspešna na razpisu, se pri pripravi proračuna za leto 2024 zagotovijo sredstva 

za gradnjo. Tu se ne rešuje samo parka, ampak se rešuje celo prometno situacijo. Parkirišče 

pri CIK-u je trenutno neurejeno. 

 

Ga. Prosenik je dejala, da je potrebno najprej urediti nevarno pot iz šole proti igrišču. Govori 

se o 5-zvezdničnem butičnem turizmu, kar se ji za Trebnje ne zdi primerno, saj nimamo nič 

drugega butičnega v Trebnjem. To, da se bo uredilo parkirišče in odvodnjavanje pa je 

potrebno.  

G. Zakrajšek je odgovoril, da se strinja, da je ta pot nevarna in jo bo potrebno urediti. V prvi 

meri je potrebno sledili kriterijem razpisa, saj ta ni namenjen financiranju ureditev šolskih poti. 

Razpis je namenjen sofinanciranju turizma in tudi ta parkirišča, ki se bodo urejala, bodo za 

namen turizma. 

 

Po krajši razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje pooblašča županjo Občine Trebnje Matejo Povhe za 

potrditev investicijske dokumentacije skladno z Uredbo o enotni metodologiji za 

pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ za projekt 
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Ureditev parka likovnih samorastnikov – II. faza, za namen prijave na Javni razpis za 

sofinanciranje vlaganj v javno in skupno turistično infrastrukturo in naravne 

znamenitosti v turističnih destinacijah.  

Županja na prvi naslednji seji s potrjeno investicijsko dokumentacijo seznani Občinski 

svet Občine Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog pooblastila županji za potrditev novelacije Investicijskega programa za 

projekt Razširitve obrtne cone Trebnje za namen prijave na Javni razpis podpora 

inovativnim ekosistemom ekonomsko-poslovne infrastrukture 

 

G. Bitenc, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je podal obrazložitev 

predlaganega gradiva.  

Pojasnil je, da Občina Trebnje namerava na objavljeni javni razpis prijaviti projekt Razširitev 

Obrtne cone Trebnje z umestitvijo krožnega križišča na regionalni cesti R1-215/1162 Trebnje 

– Mokronog v km 0,9+50, za katerega je bila investicijska dokumentacije (DIIP in IP) že 

izdelana in gradbeno dovoljenje pridobljeno v letu 2022. 

 

Namerava se komunalno opremiti približno 1,55 ha cone. S sredstvi tega javnega razpisa se 

lahko sofinancira do 100 % upravičenih stroškov projekta (nepovratna sredstva) oz. največ 

1.300.000,00 EUR (upoštevajoč morebitno finančno vrzel, ki jo mora prijavitelj izračunati ter 

vključiti v investicijsko dokumentacijo). Izvedba projekta se predvideva v letu 2024. 

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval. Bilo je nekaj vprašanj glede pločnika od OMV do krožišča. Odbor 

je predlagani sklep sprejel in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

G. Pavlin je podal vprašanje, ali se pri projektu predvideva izgradnja pločnika od sedanje 

stavbe Komunale Trebnje proti OMV-ju.  

G. Zakrajšek je odgovoril, da gre za projekt krožišča. PZI je že sprojektiran in vsebuje 

kolesarsko stezo in peš cono. Gre za skupno mešano površino v širini 2,5 m. Predlagana 

rešitev je bila recenzirana s strani DRSI, saj gre za regionalno cesto.  

Projekt, ki je v obravnavi, vsebuje krožišče pod AC Vovk, kjer se izgradi krak proti Komunali in 

krak do uvoza v Obrtno cono.  

Drugi projekt pa je pločnik od uvoza h Galaksijo Trebnje do OMV. In je samostojni projekt. V 

letošnjem letu je potrebno opraviti recenzijo na DRSI, ker gre za projekt ob regionalno cesto.  

 

Po kratki razpravi je županja Mateja Povhe dala na glasovanje naslednji: 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje pooblašča županjo Občine Trebnje Matejo Povhe za 
potrditev novelacije Investicijskega programa za projekt Razširitve obrtne cone Trebnje 
za namen prijave na Javni razpis podpora inovativnim ekosistemom ekonomsko-
poslovne infrastrukture.  
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Županja na prvi naslednji seji s potrjeno investicijsko dokumentacijo seznani Občinski 
svet Občine Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odločanje o ukrepu za sofinanciranje nakupa dodatkov h gnojevki 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti in povedala, da bo Občina sofinancirala nakup dodatka h gnojevki, kar se vključi v 

nov Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Trebnje za 

programsko obdobje 2023–2027.  

Trenutno veljavni Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini 

Trebnje za programsko obdobje 2015–2020, podaljšano s strani Ministrstva za kmetijstvo, 

gozdarstvo in prehrano do vključno 30. 6. 2023, ne vključuje ukrepa za sofinanciranje nakupa 

dodatkov k gnojevki. Ukrep pa bo vključen v nov pravilnik, ki je že v pripravi in ga bo tako 

Odbor za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo kot tudi Občinski svet Občine Trebnje obravnaval 

na prihodnjih sejah. 

 

Sredstva za sofinanciranje nakupa preparatov za razkroj gnojevke se bodo po potrditvi sheme 

pomoči s strani Ministrstva za kmetijstvo dodeljevale po pravilih državnih pomoči – de minimis 

v kmetijstvu in sprejemu novega pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, 

gozdarstva in podeželja v Občini Trebnje. Sredstva se bodo zagotavljala v vsakoletnem 

proračunu občine Trebnje, dodeljevala pa na podlagi vsakoletnih javnih razpisov. 

 

Sredstva, načrtovana v predlogu rebalansa I za leto 2023 v višini 5.000,00 EUR, se bodo lahko 

po sprejemu novega pravilnika in objavi razpisa v jesenskih mesecih, dodelila še v letošnjem 

proračunskem letu. 

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 

Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem sklepa.  

G. Kaplan je izrazil zadovoljstvo. Prepričan je, da se bodo kmetje prijavljali na razpis. Konec 

koncev ne gre samo za to, da podpiramo naše kmete, ki proizvajajo vrhunsko mleko, gre za 

to, da iščemo tudi druge sinergijske učinke in da bodo ta sredstva višja.  

 

Ga. Jakopin je dejala, da so sredstva nižja kot so bila predvidena oz. bi bila potrebna. Vendar 

pri takih zadevah, kot so participativni proračun in podobne zadeve, ki se vpeljujejo, je 

ključnega pomena, da se začnejo.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Ukrep sofinanciranja nakupa dodatkov h gnojevki se vključi v nov pravilnik o ohranjanju 
in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini Trebnje za 
programsko obdobje 2023–2027. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
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 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice javnega zavoda Glasbena šola 
Trebnje za leto 2022 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala kratko 

obrazložitev gradiva.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu, da poda soglasje.   

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje k redni delovni uspešnosti ravnateljice 
javnega zavoda Glasbena šola Trebnje za leto 2022, in sicer v višini 5 % mase sredstev 
osnovne plače ravnateljice v letu 2022. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice, pomočnice direktorice ter strokovne 
vodje javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto, p.o. za leto 2022 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala kratko 

obrazložitev gradiva.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu, da poda soglasje.   

 
Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice, 
pomočnice direktorice in strokovne vodje javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo 
mesto p. o.  za leto 2022, in sicer za: 
- Urško Ban, za obdobje od 1. 7. 2022 do 31. 12. 2022 kot direktorico, 
- Miroslavo Abazovič za obdobje od 1. 1. 2022 do 30. 6. 2022 kot direktorico ter od 1. 7. 
2022 do 31. 12. 2022 kot strokovno vodjo, 
- Meto Štupar za obdobje od 1. 1. 2022 do 30. 6. 2022 kot pomočnico direktorice. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 
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 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu Policijske postaje Trebnje na območju občine Trebnje v letu 2022 

 

G. Duško Jevtič, načelnik Policijske postaje Trebnje, je uvodoma podal poročilo o delu 

Policijske postaje Trebnje na območju občine Trebnje v letu 2022.  

 

V razpravi je g. Pavlin spomnil na sestanek, ki je bil jeseni 2021 v Krajevni skupnosti Račje 

selo, glede problematike v tej krajevni skupnosti. Sam je podal poslansko pobudo takratnemu 

ministru za notranje zadeve. Pozvani so bili za večjo prisotnost policistov v delih občine, kjer 

so najbolj pereči problemi. Posebne dodatne enote so bile obljubljene za večjo varnost, sedaj 

pa ga zanima, ali se ta prisotnost v letošnjem letu kaj pozna.  

 

G. Jevtič je odgovoril, da krajevna skupnost da velik poudarek na romsko naselje Vejar. V 

pomoč so prišli romski policisti, Policijska uprava Novo mesto je zaposlila dva Roma in veliko 

dela opravita v naselju. V pomoč so prišle tudi različne skupine njihove strukture, z namenom 

zmanjševanja negativnih posledic v času novoletnih praznikov. V pomoč prihaja konjenica, pri 

nadzoru teh območij uporabljajo helikopter, kamere, drone … 

 

G. Ovnik je podal vprašanje glede travniških požarov na tem področju. Kakšne ukrepe je 

uvedla policija v zvezi s tem, ker je veliko nezadovoljstvo med gasilskimi vrstami.  

 

G. Jevtič je odgovoril, da bodo začeli z osveščanjem prebivalstva glede tega. Z nadzorovanjem 

s helikopterjem so že začeli, z droni, tudi konjenica je bila ravno zaradi tega na tem območju. 

Še bolj se je povečala prisotnost zaradi preprečevanja kurjenja v naravnem okolju.  

 

G. Kepa je ponovil, da je stanje zaradi povečane prisotnosti policistov nekoliko boljše. Slišalo 

se je, da je bilo v zadnjem času nekaj novih vlomov, zanimala ga je raziskanost teh vlomov.  

 

G. Jevtič je odgovoril, da je bila lanska raziskanost vlomov 10 %. Glede na specifiko vlomov 

to ni ne dobro, ne slabo, vedno pa bi bilo lahko boljše. Pojavljajo se po določenih območjih, 

razpršeno. Z analizami poizkušajo predvidevati, kje so ta območja, sedaj je to na 

vinogradniškem območju, kjer je spomladansko delo v vinogradu in prihaja do vlomov v vozila. 

Velike težave so bile tudi z vlomi v vozila lovcev.  

 

Po kratki razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje se seznani s Poročilom o delu Policijske postaje Trebnje 
na območju občine Trebnje v letu 2022.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 
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K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leto 2022 z oceno izvajanja 
Občinskega programa varnosti Občine Trebnje za leto 2022 

 

Ga. Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske, je podala uvodno 

poročilo o delu Skupne občinske uprave.  

Povedala je, da skupna občinska uprava izvaja naloge na šestih področjih delovanja, za pet 

občin. Izvajajo naloge inšpekcije, redarstva, prometa, civilne zaščite in požarnega varstva, vse 

te naloge se izvajajo tudi za Občino Trebnje. Delujejo na treh lokacijah, na sedežni občini v 

Novem mestu, v prostorih Občine Straža in v izpostavi Trebnje.  

V nadaljevanju je podala vsebinsko predstavitev po različnih nalogah, ki jih opravljajo.  

 

V razpravi je ga. Smuk povedala, da je bila pri ustanavljanju te skupne občinske uprave že 

prisotna in povedano je bilo, kako bo prišlo na ta način delovanja do racionalizacije stroškov 

in pozitivnih finančnih posledic za proračun. Na začetku je bilo rečeno, da se skupna občinska 

uprava ustanavlja za namen opravljanja točno teh skupnih nalog, ki so bile naštete, zaposlenih 

pa je bilo osem ljudi. Danes pa je ta številka precej večja, potrebe so večje. Zanimalo jo je kaj 

je za Občino Trebnje več, ker država krije 55 % stroškov plač. 

  

Ga. Železnik je odgovorila, da je to odvisno od števila nalog, ki se opravljajo. Vsaka naloga 

prinese 5 %. Več, kot jih občina izvaja v skupni občinski upravi, večji je delež sofinanciranja. 

Če ima občina samo inšpekcijo in redarstvo je to samo 35 %. Primerjava med letom 2019, ko 

je bila Občina Trebnje vključena v Skupno občinsko upravo Mirnske in Temeniške doline ni 

ustrezna, saj sta se takrat opravljali samo dve nalogi, sedaj pa se opravlja šest nalog. Če se 

te naloge (npr. civilna zaščita in požarna varnost) ne bi izvajale v skupni upravi, bi mora Občina 

zagotoviti nekoga, ki se ukvarja s tem področjem in obremeniti občinski proračun.  

 

Ga. Smuk je v nadaljevanju dejala, da sta v Mirnsko-Temeniški dolini dva redarja, ki delata na 

tem področju. Zanimalo jo je, kako so razdeljeni stroški? 

Ga. Železnik je odgovorila, da je določitev deležev sofinanciranja med občinami v domeni 

županov, stvar dogovora. Na področju inšpekcije se sofinancira po deležu prebivalstva, na 

področju prometa po dejanskem obsegu, nalogi civilne zaščite in požarnega varstva  po ključu 

prebivalstva, redarstvo je po obsegu dela, ker je Novo mesto večje.  

 

Ga. Smuk je nadaljevala in izpostavila skupno nalogo pravna služba. Občinska uprava Občine 

Trebnje ima zaposlene tri pravnike. Katere naloge za Trebnje opravlja zaposlena na skupni 

občinski upravi?  

Ga. Železnik je odgovorila, da se izvajajo naloge s področja prekrškovnih postopkov, prav tako 

se izvajajo delovne naloge po navodilih občine.  

 

Go. Smuk je nadaljnje zanimalo, kako se delijo ti stroški.  

Ga. Železnik je odgovorila, da se stroški za izvajanje naloge na področju pravne službe delijo 

po obsegu dela.  

 

Ga. Jakopin se je dotaknila števila zaposlenih na dan 31. 12. 2022, ko je bilo 28 zaposlenih. V 

poročilu je pogrešala podatek, koliko je bilo zaposlenih ob ustanovitvi skupne uprave. 

 

Ga. Železnik je odgovorila, da je ob njenem prihodu, ki ni bil v času nastanka skupne občinske 

uprave, ampak kasneje, zaposlenih nekje 10–12 zaposlenih. To je bilo februarja 2020. Ga. 

Železnik je odgovorila, da je število zaposlenih odvisno od posameznih prioritet in potreb občin. 
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Imajo predvidene tudi druge naloge v ustanovnem odloku. Trend se kaže v prenosu nalog iz 

občinskih uprav v skupne uprave, in sicer iz dveh vidikov, učinkovitosti in gospodarnosti.  

 

Ga. Jakopin je v nadaljevanju povprašala, koliko zaposlenih je bilo prenesenih na skupno 

upravo iz MO Novo mesto.  

 

Ga. Železnik je odgovorila, da točnega podatka nima, vendar je različno po področjih dela.  

 

Ga. Jakopin je dejala, da razume poslanstvo skupne uprave, ampak dejansko je v skupni 

upravi zaposlenih več kot npr. na posamezni občini. 

  

Ga. Železnik je odgovorila, da je število zaposlenih odvisno od potreb občin na posameznih 

področjih delovanja skupne uprave.  

 

Županja je v nadaljevanju povedala, da je Občina Trebnje delovala na več skupnih upravah. 

Sodelovanje v skupni upravi na območju občin Mirnske in Temeniške doline ali priključitev k 

Mestni občini Novo mesto, ki je bistveno večja, je povsem nekaj drugega.  

Poročilo je pripravljeno na način, da se ne vidi realizacije konkretno za Občino Trebnje, ampak 

je zbrano za vse občine, ki so zraven. Ko so v obravnavi druga poročila, od drugih skupnih 

zavodov, javnih podjetij, je vedno razdelano po občinah in to želimo tudi v programu dela 

skupne uprave. Vemo kakšen je razdelilnik. Želimo si, da se ve, kaj se bo na območju občine 

Trebnje delalo.  

Povedala je, da obžaluje, da je svetniška skupina, ki jo je takrat vodila, podprla vključitev v to 

skupno občinsko upravo.  

Ko je zahtevala posamezne podatke za našo občino, se je ugotovilo, da v zadnjih treh letih ni 

vršil nadzor nad oglaševanjem ob občinskih cestah, v treh letih je bila izdana samo ena 

odločba nadzora nad gradnjo objektov, ter dve odločbi nadzora nad občinskimi cestami.  

Danes smo slišali, da je veliko merjenja hitrosti, nadzora nad plačevanjem parkirnin, nadzora 

nad pravilnim ločevanjem komunalnih odpadkov. Dejala je, da ni kazalnik uspešnosti to, koliko 

denarja prinesejo globe, pobrane iz tega naslova. Mnogo drugega je bolj pomembnega. Prav 

je, da imamo varnost v cestnem prometu, ampak če imamo skupno upravo za vse naloge, se 

je potrebno lotiti tudi drugih stvari (dovolilnice, prometna signalizacija). Pričakujemo, da se dela 

strokovno in glede na to, da veliko finančno prispevamo za delovanje skupno občinsko upravo, 

ne glede na to, da država sofinancira 55 %, je mnenja, da več sredstev damo kot dobimo.  

 

Ga. Železnik je odgovorila glede na navedbo županje »prvi na vasi, zadnji v mestu«. Dejala je, 

da so vsi župani enakovredni, da župan Macedoni nikoli ni posegal v druge občine ali v delovna 

področja ali celo, da bi si s tem zmanjšal pripad ali obseg dela na drugih občinah. Celo več, 

on je vedno pripravljen prisluhniti ostalim občinam v skupni upravi in po svojih močeh 

pomagati.  

Kar se tiče dela inšpektorjev, tako kot državni inšpektorji tudi njihovi delujejo po programu dela. 

Obstaja evropska direktiva za inšpekcijski nadzor, za katero verjame, da marsikomu ni 

poznana, narekuje pa, da mora inšpekcija sprejeti program dela. Ko ga župani potrdijo, delajo 

v skladu z njim.  

Na področju oglaševanja se bo glede na želje občine lahko izvajalo nadzore. 

Kar se tiče števila izdanih odločb, se je potrebno vprašati, kaj je bistvo inšpekcijskega nadzora. 

Hiter in učinkovit nadzor. Kako se to doseže? Z različnimi ukrepi, izdaja odločbe je zadnji 

ukrep.  

Poprosila je za vsebine usmeritve na posameznih delovnih področij, ki jih do sedaj s strani 

Občine Trebnje niso prejeli.  
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G. Ovnik je povprašal ali skupna občinska uprava upravlja tudi nepremičnine v lasti Občine 

Trebnje.  

 

Ga. Železnik je odgovorila, da skupna občinska uprava ne more upravljati nepremičnin. 

  

Ga. Jakopin se je navezala na februar 2020, kjer je bilo zaposlenih nekje 10 zaposlenih. Tri 

leta kasneje govorimo o 16 zaposlenih več. Ali so dejansko bile delovne naloge prenesene. Ali 

to pomeni, da znotraj svoje občinske uprave umetno znižaš kvoto zaposlenih? 

 

Ga. Železnik je odgovorila, da cilj ni tak. Cilj je učinkovito izvajanje nalog in župani vedo, 

kakšne so naloge.  

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani s Poročilom Skupne občinske uprave 
občin Dolenjske za leto 2022.  
 

II. Občinski svet Občine Trebnje sprejme in potrdi Oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Občine Trebnje za leto 2022.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 

G. Kaplan je povprašal glede odgovora na njegovo zastavljeno vprašanje, glede popisa 

imovine Občine Trebnje. Ponovno je poprosil za odgovor.  

 

Županja je odgovorila, da se odgovor pripravlja in bo posredovan do sejo Občinskega sveta. 

 

G. Praznik se je dotaknil odgovora glede svetniškega vprašanja v zvezi s pokopališčem v 

Trebnjem in Velikem Gabru, ki je priloženo h gradivu. Vendar je poprosil tudi za pojasnilo za 

pokopališče v Šentlovrencu.  

V nadaljevanju je sam podal odgovor in povedal, da so sredstva za odkup zemljišča v 

Šentlovrencu že bila zagotovljena v proračunu. Do odkupa ni prišlo zato, ker je Občina lastniku, 

ponudila največ 3,00 EUR, istočasno pa je Občina odkupovala zemljišče za vrtec, kjer je bila 

cena okoli 23,00 EUR. To je potem zastalo. Potrebno se bo odločiti po kakšni ceni bo Občina 

taka zemljišča plačevala in nakup uvrstiti v naslednji proračun.  

 

Županja je odgovorila, da se zaveda, da je težava s prostorom glede grobnih mest, na voljo jih 

je samo še nekaj ob stavbi. S Komunalo Trebnje so že potekali pogovori. Zemljišče je zraven, 

namenska raba je ustrezna, dogovoriti je potrebno z lastnikom.  

 

G. Praznik je še dodal, da bo pisno podal vprašanja v zvezi s Podružnično šolo v Šentlovrencu.  
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K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in svetov 
javnih zavodov 

 

Člani Občinskega sveta so se seznanili z naslednjimi zapisniki:   

- Zapisnik 1. seje Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo z dne 14. 3. 2023, 

- Zapisnik 2. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 14. 3. 2023, 

- Zapisnik 2. seje Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja z dne 15. 3. 2023,  

- Zapisnik 2. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 15. 3. 

2023, 

- Zapisnik 4. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 15. 3. 

2023, 

- Zapisnik 1. seje Odbora za proračun in finance z dne 15. 3. 2023, 

- Zapisnik 2. seje Uredniškega sveta Glasila občanov z dne 6. 2. 2023, 

- Zapisnik 3. seje Uredniškega sveta Glasila občanov z dne 16. 2. 2023,  

- Zapisnik 13. redne seje Sveta zavoda Dolenjske lekarne z dne 3. 2. 2023, 

- Zapisnik 2. redne seje Sveta zavoda Zdravstveni dom Trebnje z dne 6. 12. 2022, 

- Zapisnik 4. korespondenčne seje Sveta zavoda Zdravstveni dom Trebnje z dne 16. 

12. 2022,  

- Zapisnik 4. redne seje Sveta zavoda OŠ Trebnje z dne 28. 2. 2023, 

- Zapisnik 5. korespondenčne seje Sveta zavoda Zdravstveni dom Trebnje z dne 16. 1. 

2023, 

- Zapisnik 18. seje SU javnega zavoda CIK Trebnje z dne 16. 2. 2023, 

- Zapisnik 18. seje SU javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 16. 2. 2023.  

 

 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 

G. Longar je povprašal glede nadaljevanja izgradnje rekonstrukcije ceste oz. pločnika v 

Velikem Gabru. V prejšnjem mandatu je bil projekt razdeljen na dve fazi, ker ni bilo pridobljenih 

vseh soglasij. Za ta projekt so bila zagotovljena državna sredstva, sedaj pa v rebalansu ni 

zagotovljenih sredstev. Čaka pa se na razpise, ki bodo šele odprti ali pa ne bodo.  

 

G. Zakrajšek, v. d. direktorja, je odgovoril, da vemo, kako gredo postopki, kar se tiče 

regionalnih cest. Če država financira določeno cesto in je občina sofinancer, jim sledimo.  

Že na prejšnji seji je bilo povedano, da sta bila z županjo na sestanku na DRSI v Ljubljani. 

Pregledali so vse investicije na področju regionalnih cest na področju občine Trebnje. V 

Velikem Gabru ne planirajo nič. Če bi imeli načrtovano, bi občina zagotovila sredstva in 

sofinancerski sporazum podpisala. Tudi pri drugih projektih je tako, da v letošnjem letu nimajo 

planiranih sredstev, razen za dokončanje projekta pri Petrolu, na področju investicij prometne 

varnosti pa načrtujejo rušenje dveh nadvozov, vsi ostali projekti se prestavijo v leto 2024 ali 

naslednja. Tudi za naslednje leto ne dajejo podatkov.  

 

G. Pavlin je spomnil na gradnjo kanalizacije v Dolenjih Ponikvah. Občane zanima, kdaj bodo 

dela končana oziroma kdaj bodo do konca urejeni dostopi do njihovih dvorišč oziroma parcel.  

Podal je pobudo glede gradiv za seje Občinskega sveta in delovnih teles. Sam je član enega 

odbora in ene komisije, ostala gradiva za ostale odbore na spletu ni mogoče dobiti, saj so 

objavljeni samo sklici sej OS.  
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Predlagal je, da se s sklicem posameznih sej odborov in komisij objavi tudi gradivo, ki bo v 

obravnavi. Za samo sejo Občinskega sveta pa svetniki dobijo gradiva, ki so takrat pripravljena, 

ostala gradiva in zapisnike sej odborov in komisij pa se objavi na spletni strani. Predlagal je, 

da se manjkajoča gradiva za sejo članom Občinskega sveta pošlje po elektronski pošti in ne 

samo objavi na spletni strani.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da je rok za dokončanje na Ponikvah 17. 5. 2023 in do takrat mora 

biti vse izvedeno. Žal dela ne potekajo skladno s terminskim planom, dela izvajajo tri ekipe 

sočasno in verjame, da bodo dela dokončana do roka in se bodo zgradili tudi uvozi, ki so se 

zaradi izgradnje pločnika nekoliko preoblikovali.  

Glede gradiv za seje komisij in odborov ne vidi težave in se jih lahko pripne na spletni strani.  

 

G. Avguštinčič je povprašal v kateri fazi je parcelacija parcel na Dobravi in kdaj se lahko 

pričakuje prve odkupe.  

Na eni prejšnji seji je spraševal glede dostopa do Glasbene šole pri OŠ Trebnje. Dejal je, da z 

odgovorom ni zadovoljen. Predlagal je, da se za starše, ki potrebujejo prevoz otrok z glasbili 

naredi dovolilnice oziroma izkaznice, s katerimi se bodo lahko identificirali v primeru kršitev.  

V nadaljevanju je predlagal, da Občina priskoči na pomoč družini pokojne Sonje Ogorevc iz 

Občin, ki se je znašla v hudi družinski stiski. Ve, da sami ne bodo zaprosili za pomoč, zato je 

predlagal, da se jim pomaga z enkratnim denarnim vložkom.  

 

Ga. Šalehar je odgovorila glede pomoči socialno ogroženim in povedala, da ima Občina na 

voljo denarno pomoč v višini 270,00 EUR. V primeru, da je družina še posebej ogrožena, se 

lahko zagotovi tudi dvojna višina pomoči. Potrebno je vložiti vlogo.  

 

G. Zakrajšek je povedal, da je parcelacija na Dobravi bila izvedena že pred meseci. Elaborat 

je bil oddan na Geodetsko upravo, kjer imajo nov sistem in prihaja do izdajanja odločb 

počasneje. Trenutno se čaka na odločbo pol leta. Predvideva se, da občina v roku treh 

mesecev prejme odločbo. V drugi polovici leta bo izveden postopek zbiranja ponudb.  

Županja je še dodala, da bo o pogojih prodaje odločal Občinski svet.  

 

G. Kastelic Milan je povprašal glede projekta Vaško središče Svetinja. Zemljišča so bila 

odkupljena, gradbeno dovoljenje je pridobljeno. Dejal je, da bi bilo prav, da se ta projekt prijavi 

na kakšen razpis.  

  

G. Zakrajšek je odgovoril, da ni prepričan, vendar se mu zdi, da je ta projekt pripravila Krajevna 

skupnost Svetinja. Krajevna skupnost lahko gre v izvedbo projekta za izvedbo.  

 

G. Kaplan je podal pobudo glede turizma. Dejal je, da je turizem ena izmed najbolj 

perspektivnih in hitro razvijajočih se industrij. Turizmu smo dali nek poudarek z novo 

oblikovanim odborom, ampak potem imamo neke lapsuse s petimi zvezdicami. Če imamo 

visoko leteče cilje, je potrebno to dobro zastaviti, da bomo prišli do željenega cilja. Tisti tok 

ljudi, ki se pelje po sredini hriba, je potrebno preusmeriti v Trebnje.  

Podal je pobudo, da turizem kot tak dobi svoj odbor, ki se bo resnično ukvarjal samo s tem. 

Kadrovski potencial imamo, je zaključil.  

 

G. Praznik je izpostavil projekt na temo Rusalka. Izvedena je bila predstavitev projekta, 

pobuda, ki jo je podal g. Kaplan, je vzniknila v tej razpravi. Predlagal je, da bi za začetek 

županja v okviru svojih pristojnosti in v okviru sredstev ustanovila projektno skupino za 

področje turizma.  
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Županja je odgovorila, da mora občina pristopiti k pripravi Strategije razvoja turizma za 

nadaljnje obdobje in na ta način načrtovati aktivnosti s tega področja.  

G. Šalehar je spomnil, da je konec februarja s strani Komunale Trebnje prispel dopis glede 

čistilnih akcij, vendar ga je v tem dopisu nekaj zmotilo. Vsi poznamo čistilne akcije, ki se 

izvajajo v lokalnih okoljih, kjer prebivalci lokalnega okolja čistijo oziroma pobirajo odpadke, ki 

so bili odloženi, Komunala pa v ta namen zagotovi kontejnerje. Sedaj ga je zmotilo to, da 

Komunala od letošnjega leta na podlagi naročilnice in proti plačilu zagotovi kontejnerski odvoz 

odpadkov. To se mu ne zdi prav, glede na to, da krajani sami izvedejo čiščenje: Komunala pa 

še zaračuna lokalni skupnosti.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da v skladu s predpisi, tudi če je podjetje javno, ne pomeni, da se 

mu ne plačuje opravljenih storitev. Občina plačuje vzdrževanje javnih cest, odvoz odpadkov in 

tudi odvoz kontejnerja je strošek, ki ga je potrebno plačati.  

G. Zakrajšek je povedal, da se bo preverilo, zakaj je v praksi prihajalo do različnega 

zaračunavanja in da bo naprej za vse enotno.  

 

Županja je še podala odgovor glede pediatrične urgentne službe in povedala, da je 21. 3. 2023 

potekala seja Sveta ustanoviteljic, na katerem sta direktorica in strokovni direktor ZD Trebnje 

zagotovila, da bo tudi med tednom, po 20. uri, torej takrat, ko predšolski in šolski dispanzer ne 

delata, zagotovljena nemotena pediatrična obravnava otrok v primeru nujnih stanj. Za vikende 

in ob praznikih je zagotovljena pediatrična urgentna služba v bolnici Novo mesto.  

 

S 1. 4. 2023 začne v Trebnjem delovati še ena pediatrična ambulanta, kar pomeni, da bo 

sedanja težava, ki je ob petkih popoldne, do 20. ure rešena v okviru ZD Trebnje. To pomeni, 

da imamo ob petkih do 1. 4. situacijo, ko gremo izven ordinacijskega časa obeh dispanzerjev 

k dežurnemu zdravniku v Trebnjem. Glede razprave o visokih cenah in primerjavi cenikov se 

je ZD Trebnje naložilo, da pripravi primerjavo, celovito, širšo in o tem seznani Svet zavoda. Tu 

ima občina svoje tri predstavnike in bodo tudi tam deležni te obrazložitve in v nadaljevanju 

potem Občinski svet.  

 

Dne 21. 3. 2023 se je v javnosti pojavilo tudi odprto pismo, ki pa ne tangira pediatrične 

obravnave otrok, ampak težave z zagotavljanjem ordinacijskega časa splošnih družinskih 

zdravnikov dvakrat tedensko popoldne. Strokovni direktor je odprto pismo samovoljno poslal 

ministru za zdravje, v Urad predsednika Vlade RS in na RTV. Zaradi tega je bil včeraj tudi tak 

odziv medijev. Zadeva je stvar pravilne notranje organizacije in kadrovske politike ter odnosov 

med delodajalcem in delavci. V tem trenutku mora vodstvo zagotoviti ustrezno organiziranost 

zdravnikov družinske medicine tako, kot se to predvideva. Ni potrebe po obveščanju in 

ustvarjanju nezaupanja v javnosti. Zagotovo ga ne ustvarjajo občine, ampak sam zavod. Na 

Svetu ustanoviteljic je bilo povedano, da odprto pismo ni primeren komunikacijski kanal za 

reševanje težav, ki jih imajo. Minister tudi nima čarobne palčke. Opozorjeni so bili tudi, da je 

potrebno komunikacijske kanale, če se spreminja sistem delovanja pediatrične urgentne 

službe, objaviti ne samo na svoji spletni strani ali vratih urgence. Take informacije je potrebno 

širiti na občinske medije, vsi imamo glasila, saj ima včasih kakšen občan, ki je na primer iz 

Občine Mokronog – Trebelno, bližje do Novega mesta. Obveščenost je pomembna, zato se 

komunikacija z občani izboljšala. Pri tem je pomembno, da se dostopnost do storitev ZD 

Trebnje za občane ne poslabša, je zaključila.  

 

G. Ovnik, ki je član Sveta zavoda Zdravstveni dom Trebnje, je povedal, da je na zadnji seji 

Sveta, glede na tretji odstavek 27. člena, ki govori: »Mandat pomočnika direktorja strokovnega 

vodje je vezan na mandat direktorja« povprašal, kdaj je bil imenovan strokovni direktor v 

zdravstvenem domu. Povedal je, da je bil datum njegovega imenovanja pred imenovanjem 
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trenutne direktorice. Iz Statuta Zdravstvenega doma Trebnje je jasno razvidno, da se strokovni 

vodja imenuje in razrešuje po predhodnem mnenju Strokovnega sveta izmed zaposlenih javnih 

uslužbencev. Vezan je na mandat direktorja. Na podlagi tega je od predsednice Sveta zavoda 

zahteval, da se pošlje vse zapisnike strokovnih svetov v mandatu nove direktorice in do danes 

jih ni prejel.  

 

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 20:16.     

 

 

Seja je tonsko posneta.           

 

 

Zapisala: 

Andreja Perc l. r.  

referentka I 

 
Mateja Povhe l. r. 

ŽUPANJA 

  

 






